
 
 
 
 
 
Protokoll 

    Botkyrka Brukshundklubb 
    Styrelsemöte 2007-03-13 
 
Närvarande.      Ej närvarande. 
Ingrid Tapper Leif Åsberg 
Ann-Sofie Nordman 
Ulrik Bergquist 
Crister Rosenberg 
Kerstin Sundberg 
Kristiina Löfgren 
Ulrika Pettersson 
Anette Johansson 
Leif Lundgren 
Anette Larsson 
Inger Hornesjö 
Marie Ohlson 
 
§ 1. Mötet öppnas. 
 Ordföranden öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 
 
§ 2.  Godkännande av dagordning. 
 Föreslagen dagordning godkändes. 
 
§ 3. Val av justeringsman 

Föreslogs och valdes Anette Johansson att justera dagens protokoll. 
 
§ 4. Godkännande av föregående protokoll 
 Protokoll 2007-02-28 godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 5. Skrivelser. 

         a) inkomna. 
   Från SBK. DM i agility 2008   BHU                       
   Från Försvarsmakten. Diverse inbjudningar.  Arkiv 
   SBK-Info nr 2/07    Anslås 
   Från HUS. Protokoll 20070221   Arkiv 
   Från SBK. Info om kongressen   Arkiv 
   Från tjänstehund Sörmland. Förfrågan om lån av lydnadsplan  
   den 26 maj. DM Bevakning. 
 
  b) utgående. 
  Till SBK. Styrelse, sektor- och kommittéförteckning. 
  Till SBK. Information om ny hedersmedlem. Bengt Hyttsten. 
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 § 6. Beslut skrivelser. 
 Beslutades att tjänstehund Sörmland får tillgång till lydnadsplan den 26 
maj. 
 Följande gäller dock: Köket skall tillfrågas. Om deltagarantalet är fler än 
30  
 stycken måste en s.k. ”Baja Maja” finnas på plats. 
 Ordföranden informerar tjänstehund Sörmland om detta. 
§ 7. Rapporter. 
 a) ekonomiska. 

Lite problem med bokföringsprogram förelåg. Egen licens skall vi ha till att 
börja med. 
Beslutades att inköpa nytt bokföringsprogram. Kostnad 1 990 kronor. 
Handlägges av kassören. 
Noterades att det fanns 25 749 kronor på postgirot. 
b) övriga. 
Rapporterades från Distriktets årsmöte. Allmänt lättsamt och trevligt. 
Noterades också att Botkyrka tagit hem Yvonne Brinks vandringspris 

                     vad gäller appellklasshundar. 
§ 8. Sektorer/kommitteér. 
 Hundägarutbildningssektorn. 
 Sektorns sammansättning. 
                      Sammank. Katrin Tell 
                      Kursansv.  Ann-Sofie Nordman 
                                       Camilla Winberg 
                                       Inger Falk 
                     Möte hade man haft den 21 februari för upplägg av sektorns verksamhet under  
                      det kommande året. 
                      Följande personer föreslog man skulle genomgå instruktörsutbildning. 
                      Helen Magnesten, Jörgen Nordin, Andreas Lindhe, Sven Erik Jonsson, 
                      Marianne och Rolf Stor samt Anette Wärme. 
                      Styrelsen hade inga invändningar utan beslutade enligt sektorns förslag. 
                      Önskemål fanns också att det skulle finnas separata lydnadsklasskurser. 
                      Kanske t.o.m. någon som var direkt tävlingsinriktad. 
                      Diskuterades också att eventuellt skicka någon på en s.k. problemhundskurs. 
                      Lista med någon form av specialister som instruktörerna kunde vända sig till 
                      diskuterades också. 
 Anläggningskommittén. 
 Kommitténs sammansättning: 
 Sammank: Crister Rosenberg. 
                  Lennart Larsson. 
 Städdag blir det den 21 april med samling klockan 09,00 på morgonen. 
 PR/INFO. 
 Kommittén sammansättning: 
 Sammank: Ulrika Pettersson 
 webb.ansv.Jenny Mellåker 
 Annonser. Marianne Stor 
 Viktigt att Jenny får all info som berör hemsidan.Första numret av tidningen  
 postad 13 mars. 
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 Tävlingssektorn. 
Sektorns sammansättning. 
Sammank.  Hans Glamsare. 
Tävl.sekr.  Maria Halt 
Domaransv.   Inger Falk 
Markansv.  Ann Rosenberg 
Prisansv.  Anette Wärme 
Mrtl.ansv.  Peter Renlund 
Sekr.ansv.  Anna Ekelund 
Utbildning. ( funktionäre) Anne Eicsson 
                                          Agneta Helenson 
Utb.ansv  Eva Jansson 
Res.ansv.  Jenny Mellåker 
Lydn.poolen.  Helene Petterson 
Lydn.poolen  Marie Ohlson 
Förslag på personer till tävlingsledarutbildning förelåg. 
Bengt Syrén, Elisabeth Skantz och Hans Glamsare. 
Styrelsen hade inga invändningar utan beslutade enligt sektorns önskemål. 
Förslag på personer till tävlingssekreterarutbildning förelåg också. 
Margareta Wadfors och Berit Sjöbeck. 
Inte heller här hade styrelsen några invändningar utan beslutade enligt förslag. 
Noterades att lydnadspoolen har möte den 10 april.  
Noterades också att Silva blivit uppflyttad från appellklass. Grattis säger vi. 
 
Frivilligsektorn. 
Beslutades att tillfråga Björn Tapper och Leif Karlsson om dom kan svara 
för sektorn under 2007. Ordföranden handlägger. 
 

 Köks/Festkommittén. 
 Kommitténs sammansättning. 
 Sammank.  Sonja Elming 
 Ekonomiansv. Lars-Erik Johansson 
   Ulrika Gaal 
   Hans Glamsare 
   AnnLis Jonsson 
   Vanja Ljung 
   Birgitta Muhr 
   Eva-Lena Nilsson 
   Ann-Sofie Nordman 
   Jane Syrén 
   Lilian Säfwe 
   Ann-Katrin Vicente. 

Kommittén har haft en studiecirkel med ämnet näringslära. Och duktiga har dom 
varit. Dom blev nominerade av Botkyrka Kommun till något som möjligen 
benämndes som ”guldmakarna”. Nåväl dom vann inte men bara att bli  
nominerad är inte fy skam. Från studiefrämjandet erhöll dom bidrag med 
2 700 kronor. Nu framför dom önskemål att få disponera den summan  själva 
att användas till en intern ”köksfest”. Inte minst med tanke på hur dom själva 
alltid får serva oss andra vid julfester, funktionärsfester etc. 
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Styrelsen ställde sig mycket positiv till förslaget och beslutade att 
”köksmaffian”  
får disponera beloppet 2 700 kronor till en intern fest. 
Rasutvecklingssektorn. 
Sektorns ammansättning: 
Sammank.  Eva Werther. 
                                             Anette Johansson 
Sektorn kommer att kompletteras. 
Man sammanträder den 28 mars. Önskvärt är att sektorn informerar om det nya 
mentaltestet. 
 

§ 9 Övrigt. 
 - Föreslogs och valdes Kristiina Löfgren att var kontaktman för BHU. 
   Kristiina kommer a tt närvara på BHU:s årsmöte. 
 - Beslutades att vi ej kommer att anordna Hundens dag 2007. 
   Avsikten är dock att Hundens dag skall anordnas 2008. 
 - Priserna som är skänkta av bl.a. Göran Olsson skall antingen kastas 
                       eller byts plåtarna ut så vi kan använda dom i botkyrka. 
  TS handlägger. 
 - Städning av klubbstugan. Förslag framfördes att sektorerna och 
   kommitteérna skall svara för städningen. Uppdrogs åt Ulrika Petterson 
   och Anette Johansson att kontakta respektive sektor och kommitté och 
   dessutom utarbeta någon form av arbetslista. 
 - Föreslogs att Irenes kontor skall fungera som arkiv och att tävlings- 
    sekretariatet skall göras så attraktivt som möjligt. Detta skall åtgärdas 
    på städdagen under våren. 
 - 2007 års styrelsemöten är förlagda enligt följande. Tiden är alltid 19,00 och 
   platsen klubbstugan.. 
   måndag. 16 april tisdag     15 maj måndag 18 juni 
   tisdag .  14 augusti måndag 17 september tisdag   16 oktober 
   måndag.12 november tisdag    11 december 
   2008 års styrelsemöten är förlagda enligt följande. 
   måndag 14 januari kl. 19,00. lördag 16 februari kl. 10,00 
   Årsmötet är den 16 februari klocka n 13,00 
 - Medlemsmöten är planerade enligt nedan: 
  18 april.   Ansvariga Ulrika Pettersson och Inger Hornesjö. Sannolikt 
    någonting om våra vänner fästingarna. 
 19 september. Ansvariga Kristiina Löfgren och Leif Lundgren. Möjligen 
                        info från frivilligsidan 
 14 november. Ansvariga Anette Larsson och Marie Ohlson 
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§ 10. Avslutning. 
 Ordföranden tackade deltagarna för en intensiv och givande afton och  
 avslutade mötet klockan 21,20. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid Protokollet 
 
 
Ulrik Bergquist    Ingrid Tapper 
Sekreterare     Ordförande 
 
 
 
 
Justeras 
 
Anette Johansson 
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